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        Kraków, 17.05. 2022.  

 

    ROCZNE SPRAWOZDANIE KOMISJI BIEGÓW PZN 

 

Roczne sprawozdanie dotyczy okresu: maj 2021 – maj 2022. W omawianym okresie 

odbyło się pięć posiedzeń Komisji, w tym jedno w trybie zdalnym. Najważniejsza tematyka 

poszczególnych spotkań była następująca: 

1. Wisła (20.06.2021.) 

- Omówienie Kalendarza Pucharu Polski w biegach na nartorolkach Marwe Cup 

2021. Podczas dyskusji trenerzy sugerowali pewne zmiany zasad rozgrywania 

poszczególnych biegów, które w większości, zostały zaakceptowane przez 

organizatorów.   

-  Propozycje zmian Wytycznych PZN 2021/2022. Członkowie Komisji zgłosili 

kilka zmian, lecz większość z nich nie dotyczyła Wytycznych, a Kalendarza imprez 

na sezon startowy 2021/2022.  

-  W ramach „Spraw Różnych” dyskutowano zasady działania Zadania „Młody 

narciarz”, które realizowane po raz pierwszy przez kluby narciarskie nie dla 

wszystkich były zrozumiałe i akceptowalne.   

 2. Zakopane (17.09.2021.)  

- Prezentacja Wytycznych Sportowych na sezon 2021/2022 przez sekretarza    

Komisji Wojciecha Gawora. Członkowie Komisji przyjęli prezentowane Wytyczne. 

-  Omówienie projektu kalendarza PZN w biegach narciarskich na sezon 2021/2022. 

Trenerzy zainteresowanych klubów zgłaszali takie zaplanowanie Kalendarza, by ich 

zawodnicy/czki przygotowujący się do startu w głównych zawodach 

międzynarodowych, w tym MŚJ, mogli uczestniczyć w MP i Ogólnopolskiej 

Olimpiadzie Młodzieży (OOM). Wyjaśnienia, że nadrzędnym celem jest optymalne 

przygotowanie reprezentantów i o ich udziale w zawodach krajowych decyduje 

trener Kadry, nie zostało przyjęte przez niektórych trenerów. Na tym tle powróciło 

zagadnienie naliczania rekompensat punktowych (OOM) dla zawodników kadry, nie 

uczestniczących w OOM.    

- Biorąc pod uwagę dyskusję podczas poprzedniego posiedzenia KB, zostały 

omówione zasady naboru klubów do Zadania „Młody narciarz 2022”. Przyjęto, jako 

podstawę  -  ranking posezonowy w kategorii młodzik/młodziczka. 
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W posiedzeniu KB, jako zaproszeni goście,  brali udział: dyr. Jakub Michalczuk oraz 

obaj trenerzy Kadry: Lukas Bauer, Martin Bajcicak.  

3. Ptaszkowa (5 (4) 02. 2022.)   

Spotkanie KB, w ograniczonym składzie, kierowane przez sekretarza Komisji 

Wojciecha Gawora, odbyło się na prośbę trenerów obecnych na zawodach PGA                   

w Ptaszkowej. Głównym punktem spotkania były, po raz kolejny, zasady udziału 

zawodników Kadr w MPJ i OOM, jak również możliwości naliczana rekompensat 

punktowych dla nieuczestniczących w tych zawodach reprezentantów. 

4. Zakopane (26.03.2022.)    

- Spotkanie Komisji rozpoczęły informacje trenerów  Kadr (Lukas Bauer, Martin 

Bajcicak), dotyczące mijającego sezonu startowego oraz koncepcji na przyszły 

sezon. Obydwa wystąpienia, zwłaszcza L. Bauera, spotkały się z żywym 

zainteresowaniem członków KB, przede wszystkim trenerów, których 

zawodnicy/czki byli lub będą objęci szkoleniem w Kadrach. 

    - Na wniosek członków Komisji punkt dotyczący propozycji zmian do Wytycznych       

na 2022/2023, został przeniesiony na następne spotkanie KB.   

- Kolejny punkt dotyczący propozycji kalendarza na lato – jesień 2022, został także 

przeniesiony na następne spotkanie KB. 

- Z propozycją zmian do regulaminu OOM w 2023 zapoznał członków KB gość 

spotkania dyr. Jakub Michalczuk. Wywołało to ożywioną dyskusję, która rozszerzyła 

się na cały sezon startowy i zaowocowała wnioskiem o rozpisanie ankiety według 

zaproponowanych przez członków KB zagadnień. 

5. Spotkanie KB w trybie zdalnym (10.05.2022.)   

- W pierwszym punkcie spotkania członkini Komisji Biegów FIS dr Zofia Kiełpińska 

zaprezentowała propozycje kierunków zmian regulaminowych rozgrywania biegów 

narciarskich. W efekcie dyskusji przygotowała ankietą z określoną liczbą pytań 

problemowych skierowanych do członków KB. Otrzymane  odpowiedzi (zaledwie 

cztery!!!)  wskazują, że respondenci nie popierają pomysłu jednakowej długości 

dystansów zawodów dla kobiet i mężczyzn. Natomiast wszyscy optują za 

wprowadzeniem biegów drużynowych/sztafetowych rozgrywanych w formule 

mieszanej (K + M), co spowoduje zwiększoną liczbę startujących zespołów oraz 

uatrakcyjni zawody.   
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- W drugim punkcie przewidziano omówienie wyników wcześniejszej ankiety 

(skierowanej przez Przewodniczącego KB  do jej członków, jako efekt dyskusji 

odbywającej się w trakcie poprzedniego spotkania Komisji). Ponieważ odpowiedzi 

udzieliły  tylko cztery  osoby (!!!), co  nie można uważać za miarodajne stanowisko 

KB, dlatego też Przewodniczący zrezygnował z omówienia uzyskanych odpowiedzi.  

W posiedzeniu KB nie uczestniczył sekretarz Komisji Wojciech Gawor, ponieważ 

wcześniej zrezygnował (drogą mailową) z pełnienia tej funkcji. 

Kończąc Roczne Sprawozdanie, Przewodniczący składa podziękowania  wydatnie 

wspomagającym  funkcjonowanie KB: Panu Jakubowi Michalczukowi i Pani 

Faustynie Malik. 

 

       Przewodniczący Komisji Biegów PZN   

          Szymon Krasicki    

 

 

 
  

 


